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Verslag:  

 

1. Goedkeuring verslag commissie september, oktober en november 2013 

 

De drie verslagen worden zonder opmerkingen goedgekeurd 

 

2. Toelichting Mechelen kinderstad, een stadsbrede werking (mevrouw Karen Claes, 

stafmedewerker) 

 

 

De voorzitter geeft mevrouw Claes het woord. Mevrouw Claes doet een voorstelling 

aan de hand van een Prezi. U kan deze vinden via 
http://prezi.com/ntcqummu_0qj/commissie-samenleving-mechelen-kinderstad-03122013/ 
 

Volgende vragen worden gesteld: 

 

Johan De Vleeshouwer: U stelt dat er een bevraging is geweest van de Mechelse 

gezinnen. Wat kwam hieruit als  voornaamste sterke punten en zwakke punten. 

 

Karen Claes: Algemeen kent de Mechelaar Mechelen Kinderstad wel en is hier ook 

tevreden over. De voornaamste noden en opmerkingen kwamen rond veiligheid en 

mobiliteit: gevaarlijke verkeerssituaties, extra fietspaden, … 

 

Tine Van den Brande: U bakent de leeftijd af op 12 jaar. Ik heb vaak de indruk dat 

+12 jarigen minder bedeeld worden met leuke activiteiten. Klopt dit? 

 

Karen Claes: Het klopt dat Mechelen Kinderstad zich richt naar de doelgroep tot 12 

jaar, de “schattige leeftijden”. De jeugddienst neemt het over vanaf +12 en biedt een 

aanbod voor oudere kinderen/jongeren. Maar het zou kunnen dat we hier nog 

ontwikkelingskansen hebben voor specifiek de overgangsleeftijd, 13-14 jarigen. 

 

Liesbeth De Keersmaecker: Werd de speeldag ook bevraagd? 

 

Karen Claes: Dit werd niet meegenomen in de bevraging met de gezinsbond. Wel 

weten we dat dit al enkele jaren een gigantisch succes is, waar we vele 1000en 

kinderen kunnen ontvangen. Ook onze partners Lego, Playmobile, etc. doen hier 

graag aan mee. 

 

Voorzitter: Worden hier ook allochtone kinderen bereikt? Ik heb zelf al gemerkt dat er 

veel allochtone kinderen participeren aan de speeldag, maar geldt dit ook voor 

andere activiteiten? 

 

Karen Claes: Hier hebben we geen exacte gegevens van, Mechelen Kinderstad is voor 

alle kinderen en die proberen we te bereiken. Wat ik wel kan zeggen, is dat we een 

zeer leuke kinderburgemeester hebben van Marokkaanse origine. Ook bij Sintstad 

worden er veel allochtone kindjes bereikt en via de scholen natuurlijk ook. 

 

Tine Van den Brande: Ik ben zelf niet naar de speeldag geweest, maar hoor toch 

vertellen van de mensen dat het een heel commerciële aanpak is. Veel meer dan de 

speelse aanpak die het vroeger was. 

 

http://prezi.com/ntcqummu_0qj/commissie-samenleving-mechelen-kinderstad-03122013/


Karen Claes: In het afgelopen jaar was Lego prominent aanwezig. Dat was zo omdat 

we de speeldag kaderden in het erfgoedverhaal rond de reuzenfamilie. Hier hadden 

zij een grote rol in omdat we een reus door de kinderen lieten nabouwen uit Lego. Ik 

begrijp dat dit een aandachtspunt is om een evenwicht te bewaren tussen de inbreng 

van commerciële partners en anderen. 

 

Kerstin Hopf: Hoe wordt de kinderraad eigenlijk samengesteld? 

 

Karen Claes: Hiervoor doen we een oproep aan alle 6de leerjaren in de Mechelse 

scholen. Deze vaardigen kinderen met ideeën af. Zo hebben we 100 kinderen gezien 

die zich, met hun idee, kandidaat stelden voor de kinderraad. We bespreken dit met 

een jury die bestaat uit volwassenen en enkele kinderen die het jaar ervoor in de 

kinderraad zetelden. We bewaken daarbij ook een leuke mix tussen de kinderen en 

hun ideeën. 

 

Zineb El Boussaadani: Om de hoeveel jaar wordt deze verkozen? 

 

Karen Claes: Om de 2 jaar 

 

Liesbeth De Keersmaecker: En hoe gaat dan zo’n “vergadering” in zijn werk? 

 

Karen Claes: Ik zal als voorbeeld het traject rond de aanleg van den Bruul nemen. 

Mijn collega’s komen dat dossier op kindermaat voorstellen met het gespecialiseerd 

ontwerpbureau erbij, ook om de vertaalslag te maken. Ik begeleid altijd deze sessies. 

Voor andere dossiers werden er brainstorms of kringgesprekken georganiseerd, doen 

we plaatsbezoeken doorheen de stad. Er moet wel hard gewerkt worden, het is 

immers geen speeltuin. Maar het zijn geëngageerde kinderen en dat is ideaal om 

dingen af te toetsen. 

 

Liesbeth De Keersmaecker: Wordt de kinderraad altijd betrokken bij openbaar 

domeindossiers, vb. ook de aanleg van speelpleintjes, … 

 

Karen Claes: Kinderen worden vaak betrokken, maar niet altijd via de kinderraad. En 

de kinderraad is ook ruimer dan openbaar domeindossiers, het gaat om de reflex 

naar kindvriendelijkheid bij projecten, die kan worden afgetoetst.  

 

Tine Van den Brande: Met hoeveel zijn de kinderen? Wordt dit soms uitgebreid? 

 

Karen Claes: 20 kinderen, waarvan er meestal een 15tal aanwezig zijn. Enkele keren 

hebben we ook Kinderraad XL, waar elk kind enkele vriendjes mag meebrengen. 

 

Liesbeth De Keersmaecker: en gaan jullie ook instaan voor de talentencheque? 

 

Gert Eeraerts: het is nog niet heel duidelijk hoe we de praktische organisatie hiervan 

gaan doen. 

 

Johan De Vleeshouwer: kan ik het 10puntenplan van de kinderraad verkrijgen? 

 

Gert Eeraerts belooft om dit als bijlage bij het verslag te voegen. 

 

De voorzitter sluit de vergadering.  

 

 

 

 

Verslaggever: Gert Eeraerts 


